

Landon & Co.

ELITE COLLECTION • COLLECTION ELITE

WARRANTY & CARE

**Congratulation on your purchase of Landon & Co.
Elite cabinetry.**

The Elite Collection is proudly made in Canada using high-quality materials and offers an industry-leading, 25-year limited lifetime cabinet warranty.

Limited Warranty

The Landon & Co. Limited Lifetime Warranty applies to the original purchaser for domestic use only and is not transferable to subsequent owners.

WHAT DOES THE WARRANTY COVER?

The Elite Collection's 25-year limited cabinet warranty is valid from the date of purchase against any defects in material or manufacturing for the cabinet box and melamine shelves. Warranty is conditional to owner's normal use/maintenance and subject to manufacturer's discretion. Coverage is limited to replacement of parts only and excludes other costs incurred such as labour and installation-related expenses.

In addition to the cabinetry warranty, the Elite Collection includes a 1-year limited warranty on the following items:

- Doors and drawer fronts
- Soft-closing system for doors and drawers
- Toe kicks and mouldings
- Finishing panels

IN CASE OF DEFECT

Any products covered by this warranty reported to the retailer as being defective will be replaced (with a product of equal value) at the discretion of the manufacturer.

EXCLUSIONS

This warranty is subject to adherence to user care and maintenance as per manufacturer recommendations outlined under Warranty Care.

GARANTIE & ENTRETIEN

**Félicitation pour votre achat d'armoires
Elite de Landon & Co.**

La collection Elite est fièrement fabriquée au Canada à l'aide de matériaux de haute qualité et offre une garantie à vie limitée de 25 ans sur le caisson, la meilleure de l'industrie.

Garantie limitée

La garantie à vie limitée Landon & Co. s'applique à l'acheteur d'origine pour un usage domestique seulement et n'est pas transférable aux propriétaires ultérieurs.

QU'EST-CE QUE LA GARANTIE COUVRE ?

La garantie limitée de 25 ans sur les armoires de la collection Elite est valide à compter de la date d'achat contre tout défaut de matériau ou de fabrication pour le caisson de l'armoire et les étagères en mélamine. La garantie est conditionnelle à l'utilisation/entretien normal par le propriétaire et soumise à la discrétion du fabricant. La couverture est limitée au remplacement des pièces seulement et exclut les autres frais engagés comme la main-d'œuvre ou les frais liés à l'installation.

En plus de la garantie sur les meubles, la collection Elite comprend une garantie limitée de 1 an sur les éléments suivants :

- Portes et façades de tiroirs ;
- Système de fermeture en douceur pour portes et tiroirs ;
- Coups-de-pied et moulures ;
- Panneaux de finition ;

EN CAS DE DÉFAUT

Tout produit couvert par cette garantie signalé au détaillant comme étant défectueux sera remplacé (par un produit de valeur égale) à la discrétion du fabricant.

EXCLUSIONS

Cette garantie est assujettie au respect des soins et de l'entretien de l'utilisateur conformément aux recommandations du fabricant décrites dans la section Entretien de la garantie.

Warranty Care

The following outlines the manufacturer recommendation for proper care and maintenance of the Landon & Co. Elite Collection.

AFTER INSTALLATION

During installation, dust and fibers can accumulate. Once installation is completed, cleaning with a damp cloth, followed by a dry cloth is strongly recommended. Once done, remove any protective film and follow the below instructions for ongoing cleaning and maintenance.

CLEANING

For regular cleaning and maintenance of your cabinets, use a damp cloth with liquid dish soap or mild soap in warm water then dry immediately with a soft, dry cloth.

Spills, food splatters and water accumulations should be wiped up immediately to avoid soaking through the topcoat finish and causing damage such as peeling. Caution and special attention should be given to areas near the sink, dishwasher and cooking surface.

Do not use:

- Dishcloths or sponges as they may contain detergents and other residue that could harm the surface of your cabinets.
- Ammonia or silicone-based cleaners, furniture polish or apply any paste wax, since these will cause damage to the finish
- Excessive water when washing the floor, as water may run under cabinets, toe kicks and can cause and damage and mildew build up.
- Doors or panels to hang wet clothes or attach towel racks to the back of cabinet doors

PREVENTION AND CAUTION

- Avoid extreme variations in temperature and humidity in your kitchen. High temperature variation or humidity will cause cabinet components to expand and contract, which will alter the finish of the cabinet. Protect your cabinets by maintaining a constant humidity between 20-50%
- Prevent potential heat damage from self-cleaning ovens by removing adjacent door and drawers during the cleaning process. Our clip-on door hinges will make removal and reinstallation easy. We also strongly recommend installing heat shields on adjacent cabinets.
- Avoid using small heat-generating appliances such as coffeemakers, toasters, air fryers or indoor grills on the counter directly under wall cabinets. Excessive heat and moisture from these appliances can result in damage and/or peeling that will void warranty.
- Minimize direct sunlight exposure as long-term exposure can cause premature discoloration of your cabinets.

For additional details, please visit or contact your local authorized Landon & Co. Elite retailer.

Entretien sous garantie

Ce qui suit décrit les recommandations du fabricant pour l'entretien et l'entretien appropriés de la collection Elite de Landon & Co.

APRÈS L'INSTALLATION

Lors de l'installation, de la poussière et des fibres peuvent s'accumuler. Une fois l'installation terminée, un nettoyage avec un linge humide, suivi d'un linge sec est fortement recommandé. Une fois terminé, enlevez tout film protecteur et suivez les instructions ci-dessous pour le nettoyage et l'entretien continus.

NETTOYAGE

Pour le nettoyage et l'entretien régulier de vos armoires, utilisez un linge humide avec du savon à vaisselle liquide ou du savon doux dans de l'eau tiède, puis séchez immédiatement avec un chiffon doux et sec.

Les déversements, les éclaboussures de nourriture et les accumulations d'eau doivent être essuyés immédiatement pour éviter de pénétrer dans la couche de finition et de causer des dommages tels que le pelage. Une attention particulière doit être portée aux endroits près de l'évier, du lave-vaisselle et de la surface de cuisson.

Ne pas utiliser:

- Des torchons ou des éponges, car ils peuvent contenir des détergents et d'autres résidus qui pourraient endommager la surface de vos armoires
- Nettoyants abrasifs, à base d'ammoniaque ou de silicone, cire pour meubles ou appliquer une cire en pâte, car ils endommageront la finition
- Trop d'eau lors du lavage du sol, car l'eau peut couler sous les plinthes des armoires et causer des dommages et une accumulation de moisissure.
- Portes ou panneaux pour suspendre les vêtements mouillés ou fixer des porte-serviettes à l'arrière des portes des armoires

PRÉVENTION ET PRÉCAUTION

- Évitez les variations extrêmes de température et d'humidité dans votre cuisine. Les variations de température ou d'humidité élevées entraîneront la dilatation et la contraction des composants de l'armoire, ce qui altérera la finition de l'armoire. Protégez vos armoires en maintenant une humidité constante entre 20 et 50 %
- Évitez les dommages potentiels causés par la chaleur des fours autonettoyants en retirant la porte et les tiroirs adjacents pendant le processus de nettoyage. Nos charnières de porte à clipser faciliteront le retrait et la réinstallation. Nous recommandons également fortement d'installer des écrans thermiques sur les armoires adjacentes.
- Évitez d'utiliser de petits appareils générateurs de chaleur, comme les cafetières, les grille-pain, les friteuses à air et les grils d'intérieur, sur le comptoir directement sous les armoires murales. La chaleur et l'humidité excessives provenant de ces appareils peuvent entraîner des dommages et/ou un pelage qui annuleront la garantie.
- Réduisez l'exposition directe au soleil, car une exposition à long terme peut provoquer une décoloration prématurée de vos armoires.

Pour plus de détails, veuillez visiter ou contacter votre revendeur local agréé Landon & Co. Elite